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Betreft: Schriftelijke vragen SAB – Inkom en rondslingeren van fietsen 

 

Geacht college, 

Vandaag berichtte de Nieuwe Ster over de tsunami van fietsen en de overlast ervan ten gevolge van 
de komst van weer duizenden nieuwe studenten naar Maastricht.  Het blijkt dat, ondanks dat de 
handhavers van de gemeente doen wat ze kunnen, het dweilen blijft met de kraan open en lopen ze 
260 meldingen achter.  
Woensdagavond bleek de hoek Vrijthof/Platielstraat een complete puinhoop met 1500 gestalde 
fietsen en moesten politie en handhaving machteloos toekijken aangezien er geen beginnen aan was 
om ze op te ruimen.   
De normale plekken voor fietsers op het Vrijthof zijn niet beschikbaar vanwege het afgezet plein voor 
het Preuvenemint en de overige beschikbare fietsenstallingen op de Markt, Kesselskade en onder het 
Vrijthof hebben tijdens de Inkom dezelfde beperkte openingstijden als de rest van het jaar. 
 
Naar aanleiding van deze berichtgeving heeft de fractie SAB enkele vragen. 
  

1. Waarom zijn de fietsenstallingen en vooral die op de Kesselskade niet tot 3.00 uur 's nachts 

geopend? We doen dit immers wel met andere grote evenementen? 

2. Wordt op fietsen die nu met de Inkom niet goed gestald worden, ook lik op stuk beleid 

gevoerd en worden deze meteen afgevoerd? 

3. Hoe zijn de nieuwe studenten op de hoogte gesteld van het beleid dat wij hierin voeren? 

4. Heeft u voorafgaande aan de Inkom met de Universiteit overleg gehad hierover en ook over 

het afval aanbieden? 

 
SAB dringt nu al jaren erop aan het fietsprobleem in de hand te krijgen en is van mening dat we nu 
vanaf dag 1 moeten optreden. Een schrikreactie blijft onzes inziens het langst hangen.  
Wij stellen dan ook voor dat u direct eenzelfde opruim offensief uitvoert zoals gezien in juni dit jaar 
om tegemoet te komen aan de ergernis van onze burgers en om ze te tonen dat er geluisterd wordt.  



 

Een schone en opgeruimde stad heeft positieve invloed op het imago van onze stad! 
 

Met vriendelijke groet,   

Jos Gorren, fractievoorzitter 

 


